








Peer-Reviewed articles

-  Bernier, A., McMahon, C., **Perrier, R.** (Manuscript in preparation). Why is a mind-minded mother beneficial for school readiness? A 5-wave sequential mediated model.
-  Larose-Grégoire, E., Bernier, A., & **Perrier, R.** (Manuscript in preparation). Associations between sleep maturation and young children's peer relationships.

Conference presentations

-  Hertz, S., **Perrier, R.**, & Bernier, A. (May 2016). *Unique contributions of the quality of the relationship with each parent during infancy to the prediction of executive functions.* Poster presented at the International Conference of Infant Studies, New Orleans, LA.
-  Hertz, S., **Perrier, R.**, & Bernier, A. (April 2016). *Contributions uniques de la qualité des relations parent-enfant à la prédiction des fonctions exécutives des enfants à l'âge de l'entrée scolaire.* Poster presented at the Société Québécoise pour la Recherche en Psychologie, Trois-Rivières, Canada.
-  **Perrier, R.**, & Bernier, A. (April 2016). *Associations longitudinales entre le stress parental et la qualité des amitiés des enfants.* Dans E. Tétreault (Présidente) - Processus familiaux et développement de l'enfant. Symposium presented at the 10th Journée scientifique du Département de psychologie, Montréal, Canada.
-  **Perrier, R.**, & Bernier, A. (February 2016). *Associations longitudinales entre le stress parental et la qualité des amitiés des enfants.* Paper presented at the Rencontre annuelle de l'équipe FRQ-SC sur les relations d'attachement, Montréal, Canada.
-  Bohr, Y., Armour, L., Sockett diMarco, N., Shih, C., Lee, Y., Hamel, K., & **Perrier, R.** (April 2015). *The Crying Clinic: An Innovative, Accessible Walk-in Service For New Parents From Diverse Backgrounds.* Symposium presented at the Expanding Horizons for the Early Years Conference, Toronto, Canada.